
Tagozatunk félév végi záró elnökségi ülése 

 

Tagozatunk elnöksége a 2023. június 21-én-én, a Duna Menti regionális Vízmű Zrt. telephelyén, 

Dobogókőn tartotta féléves záró elnökségi ülését tagtársunk Farkas Egonné Zsuzsa szervezésében. Az 

elnökségi ülés immár hagyományossá váló helyszíne köszönhetően az erdős környezetnek és a 

dobogókői víztorony „árnyékának” a rekkenő hőségben mindenképpen jó választás. 

Az ülés első napirendi pontja a június 8-10-ig Lentiben tartott kihelyezett-kibővített elnökségi ülés 

kiértékelése volt. Közösen megállapítottuk, hogy jól szervezett, tartalmas, színvonalas ülésen 

vehettünk részt. Egyetlen észrevétel volt, melyen a következőkben javítani szeretnénk. Az előadások 

időkerete túllépése miatt sajnos kevesebb idő maradt a szakcsoporti küldöttekkel való párbeszédre, 

mint amennyit szerettünk volna. Talán a hivatalos időkereten túl a vacsora utáni baráti beszélgetés, a 

szakmai kirándulás során volt lehetőség a hiányzó idő pótlására, az eszmecserére. 

Az összekötő kapcsot a tagság és az elnökség között a szakcsoportok, a szakcsoportvezetők jelentik. 

Számunkra fontos a véleményük, észrevételük. Annak érdekében, hogy ezeket jobban megismerjük, 

szükségesnek tartjuk, hogy szeptemberben egy önálló napot szenteljünk. 

Farkas Egonné elnökségi tagunk tájékoztatta az elnökséget, hogy a június 7-8-án Egerben megtartott 

Országos Viziközmű Konferencián részt vett és beszédet mondott V. Németh Zsolt az Energiaügyi 

Minisztérium víziközmű-ágazatért felelős államtitkára. Felszólalásában bizakodó, optimista hangon 

nyilatkozott a „hányatott sorsú” országos víziközmű hálózat jövőjét illetően. Az ezen a területen sokat 

tapasztalt tagtársaink ennél kicsit borúlátóbbak voltak, különös tekintettel az egységes víz-

szennyvízdíjakat illetően. 

Dr. Patzinger Miklós elnökségi tagunk előadta, hogy a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi 

Egyetem Építőmérnöki Karán tantervi reform zajlik. Annak érdekében, hogy az oktatási intézmény a 

vízmérnöki társadalmat bővítendő minél több pályaválasztót győzzön meg a szakma szépségéről, 

szükségesnek tartja az Egyetem és Kamara Vízgazdálkodási és Vízépítési Tagozata szoros 

együttműködését a tantervi reform kapcsán is. Jancsó Béla elnökünk megerősítette, hogy a  a Tagozat 

szívesen részt vesz a folyamatban. 

Az elnökségi ülés ebéddel zárult, melynek végén – meglepetésként - az elnökségi tagok tortával 

köszöntötték Déri Lajost 70. születésnapja alkalmából. Végül a vállalkozó szelleműek a víztorony 

törzsében közel 300 hágcsón feljutva gyönyörködhettek a csodálatos panorámában. 


